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Dwa tygodnie temu pisaliśmy o interpelacji radnego Pawła Sztefka w sprawie
niebezpiecznego skrzyżowania "wiślanki" z ul. Brody. Ustroński magistrat opublikował
odpowiedź burmistrz Przemysława Korcza. Jakie działania podjął włodarz miasta?

fot. arc.ox.pl

Jak informuje burmistrz- pismem z dnia 5.02.2019r. wystąpiłem do Zarządu Dróg Wojewódzkich w
Katowicach z wnioskiem o ponowne przeanalizowanie możliwości zwiększenia bezpieczeństwa pieszych
w obrębie skrzyżowania.

Przemysław Korcz dodaje, że 16 stycznia odbyło się spotkanie, w którym uczestniczyli radni sejmiku
wojewódzkiego, władze Goleszowa oraz przedstawiciel Zarządu Powiatu Cieszyńskiego. Powiat zobowiązał się do
podjęcia uchwały intencyjnej w sprawie poprawy bezpieczeństwa w omawianym miejscu, a ponadto zwołano
spotkanie w siedzibie ZDW w Katowicach. 

Co więcej, zaangażowaniem w sprawę wykazał się Kajetan Kajetanowicz, który wspólnie z Urzędem Miasta w
Ustroniu opracowuje specjalny program dotyczący problematycznego skrzyżowania. 

O interpelacji radnego Pawła Sztefka pisaliśmy tutaj.

Przypomnijmy także, że ustroński magistrat nada Kajetanowiczowi wyróżnienie  "za zasługi dla miasta".
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